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فنونی زاده: 

 پرسپولیس باید 
به دنبال حداکثر 

امتیازات باشد! 

بازگشت بی سر و صدای سوریان به  
فدراسیون کشتی! 

ایسنا:  حمید سوریان در شرایطی که سال 
گذشته از ادامه فعالیت در فدراسیون کشتی به 
عنوان نایب رئیس استعفا داده بود، طبق اعلام 
فدراسیون کشتی باز هم به عنوان نایب رئیس به 
کار بازگشته است. روز گذشته  جلسه ای با حضور 
علیرضا دبیر، حمید سوریان، پژمان درستکار و 
امیرحسین زارع برای بررسی اخراج این کشتی گیر 
از اردوی تیم ملی کشتی آزاد به دلیل درگیری با 
کامران قاسمپور برگزار شد و در نهایت زارع با 
بخشش از سوی فدراسیون کشتی به تمرینات 
بازگشت. اما فدراسیون کشتی در خبری که از این 
جلسه بر روی سایت خود قرار داد از حمید سوریان 
به عنوان نایب رییس این فدراسیون نام برد؛ 
موضوعی که حاکی از بازگشت بی سر و صدای 
سوریان به فدراسیون کشتی است. سوریان ۲ 
آبان سال گذشته پس از استعفا از سمت خود در 
گفت وگو با ایسنا، درباره دلایل این استعفا، عنوان 
کرده بود:در این مدت تا آنجا که می توانستم به 
فدراسیون و ورزش کشتی کمک کردم اما الان فکر 
می کنم دیگر لزومی ندارد در فدراسیون باشم. با 
توجه به اینکه بودنم در کشتی دیگر ضرورت ندارد 
فکر می کنم بهتر است یک آدم تازه نفس بیاید. 
همچنین برای کشتی ایران آرزوی موفقیت دارم. 

خارجازمستطیلسبز

اعطای مدال قهرمانی به فرگوسن  
با ۴۰ سال تاخیر 

اتحادیه فوتبال اروپا پس از ۴۰ سال مدال 
قهرمانی سر آلکس فرگوسن را به او داد. به گزارش 
ساکرنت،  برخی از افراد کلیدی در مسیر قهرمانی 
تیم اسکاتلندی آبردین مقابل رئال مادرید در فینال 
جام برندگان جام اروپا در سال ۱۹۸۳ مدال خود 
را از یوفا دریافت کردند. یکی از این افراد که مدال 
خود را دریافت کرد، فرگوسن ۸۱ ساله، سرمربی 
بزرگ منچستریونایتد، است که در آن شب در 
گوتنبرگ، آبردین را به قهرمانی رساند. فقط ۱۱ 
بازیکن آبردین که بازی را آغاز کردند و پنج بازیکن 
تعویضی مدال برنده را دریافت کردند. با این حال، 
یوفا با ارائه شش مدال اضافی دیگر موافقت کرد 
و به این ترتیب سرآلکس فرگوسن نیز صاحب 
این مدال قهرمانی شد. به غیر از فرگوسن، آرچی 
ناکس، دستیار و داگی بل هافبک تیم که به دلیل 
مصدومیت بازی را از دست دادند، دیگر بازیکنانی 

هستند که مدال های خود را دریافت کردند. 

خبـــــر

در جریان مناظره تلویزیونی مشخص شد: 

نتیجه مدیریت افراد پرادعا در استقلال 

سالپنجم
شماره1521

آرمان ملی: مناظره قربان زاده رئیس سازمان خصوصی سازی  
و علی فتح ا...زاده مدیرعامل باشگاه استقلال واکنش هایی را به 

دنبال داشت. 
  برنامه 

روز دوشنبه گذشته جلسه هیات مدیره باشگاه استقلال با 
حضور معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان برگزار شد و در نهایت 
علی فتح ا...زاده به صورت موقت و مشروط ابقا شد تا استعفای 
مدیرعامل آبی ها به نوعی پذیرفته نشود. مدیرعامل آبی ها در 
شرایطی پیش از این استعفای خود را به صورت مجازی اعلام کرده 
بود که پیش تر نتوانست از موعد باقی مانده برای وصول بدهی به 
طلبکاران باشگاه استقلال استفاده کند و عملا پس از ناکامی در 
این موضوع، دست های خود را به نشانه تسلیم و اینکه مدیر خودی 
نیست!، بالا برد. موضوعی که در برنامه دوشنبه شب گذشته فوتبال 
برتر هم به آن اشاره داشت و عنوان کرد تمام تلاش خود را برای 
حل کردن مشکلات باشگاه استقلال انجام داده، اما موفق به نتیجه 
رساندن آن نشده است. وی که به همراه پرویز مظلومی میهمان این 
برنامه تلویزیونی بود، مقابل سوال های پرتعداد قربان زاده رئیس 
سازمان خصوصی سازی، درباره اقدامات برای درآمدزایی باشگاه 
چیزی برای ارائه نداشت و عنوان کرد که پیش تر توسط مدیرعامل 
سابق شرایط برای درآمدزایی پیش خور شده است. در این برنامه 
فتح ا...زاده علاوه بر اینکه محکوم شد، به او تاکید شد که تا امروز 
5 میلیاردی که به ادعای قربان زاده، به صورت اضافی از حساب 

باشگاه برداشت کرده است، را باید برگرداند. 
 نظر مدیر سابق 

امیررضا واعظ آشتیانی در واکنش به مناظره تلویزیونی حسین 
قربان زاده رئیس سازمان خصوصی سازی و علی فتح ا... زاده 
مدیرعامل باشگاه استقلال اظهار داشت: مباحثی که از سوی 
قربان زاده مطرح شد خیلی متقن و با ادله انجام شد و طبیعی بود 
طرف مقابل حرفی برای گفتن نداشته باشد. بار ها و بار ها گفته 
بودیم هیات مدیره وظایف خود را نمی داند و حتی برای یک بار 
اساسنامه باشگاه و قانون تجارت را نخوانده تا بداند اختیارات عضو 
هیات مدیره چیست. پرویز مظلومی اعتراف کرد که من نمی دانم 
چه مسئولیتی داشته ام. نکته بعدی آن بود که علی فتح ا... زاده 
آشنایی با صورت های مالی ندارد. مدیرعامل باشگاه استقلال سه 
جزء یک صورت مالی را نمی داند و رئیس سازمان خصوصی سازی 
به درست گفت مقصر کسی است که شما را به عنوان مدیرعامل 
باشگاه استقلال گذاشته است. وی ادامه داد: مدیران ما در حوزه 
ورزش با مسائل مالی بیگانه هستند و اطلاعاتی ندارند که این 
خود یک چالش است. فتح ا... زاده می گفت کارم مدیریت کردن 
است. یکی از شاخص های مدیریت اطلاع از مسائل مالی است که 
مدیرعامل باشگاه استقلال نمی دانست. وقتی صورت مالی جلوی 
مدیرعامل می گیرند باید ورودی، خروجی، طلب، سود و زیان، 

وجوه نقد و ... را بداند. مدیریت کردن مثل مبصر بودن کلاس درس 
نیست. قربان زاده گفت بزرگ ترین کاری که کردیم بخشی از سهام 
دو باشگاه را فروختیم تا شفاف سازی صورت بگیرد. سؤالم از رئیس 
سازمان خصوصی سازی این است که هر سازمان یا ارگانی که در 
بورس نیست، صورت مالی آن شفاف نیست؟ این بحثی که مطرح 
شد خیلی خام بود. به دلیل اینکه پیش از آن باید پیگیری می شد 
چرا از زمانی که دو باشگاه استقلال و پرسپولیس تحت عنوان 
قانون تجارت اداره شدند چرا وزارت ورزش در ادوار گوناگون 
قانون تجارت را اجرا نکرد و در این دو باشگاه مجمع سالانه برگزار 
نشد؟ مطمئنا اگر این دو باشگاه با قانون تجارت اداره می شدند و 
حسابرسی سالانه در مجمع صورت می گرفت، این تشخیص وجود 
داشت که آیا مدیران موفق بودند یا موفق نبودند. مدیرعامل سابق 
باشگاه استقلال تأکید کرد: مجمع باشگاه استقلال باید گزارش 
حسابرسی برای عملکرد مدیران داشته باشد. سهام فروشی 
بزرگ ترین ضربه ای بود که به دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
زده شد. دیدم که در استقلال چگونه پول هایی که از مردم گرفتند، 
دود شد و به آسمان رفت. این سؤال مطرح است از روزی که سهام 
دو باشگاه که چالش ها و انتقاد های مختلف کارشناسی داشت که 
چنین کاری را نکنید و در نهایت بخشی از سهام به فروش رفت 
که با اصرار رئیس سازمان خصوصی سازی انجام شد به ضایع شدن 
پول ختم شد. این روش مدیریت که از سوی وزارت ورزش صورت 
گرفت اگر بودجه کل کشور هم داده می شد باز هم بدهی های 
استقلال تمام نمی شد، چون شکل مدیریتی درستی بر این باشگاه 
وجود ندارد. مشکل شفاف سازی مسائل باشگاه استقلال نیست 
بلکه عدم نظارت است. کاری که وظیفه وزارت ورزش بوده و در 

زمان فروش سهام هم این نظارت صورت نگرفت. نتیجه اینکه 
آجورلو و فتح  ا...زاده به طور دقیق مشخص نیست با 5۰۰ میلیارد 
تومان پول چه کردند. مگر کارگروه وجود نداشته، یکی از اعضای 
کارگروه معاون وزیر ورزش بوده، وی را احضار کنند تا ببینیم چه 
نظارتی صورت گرفته است. وی خاطرنشان کرد: ایراد و مشکل را 
به سمتی نبرند که اگر فروش بخشی از سهام نبود، شفاف سازی 
صورت نمی گرفت. این استدلال کاملا غیر حرفه ای و غیرمنطقی 
است. وقتی نظم و انضباط مالی در حوزه یک سازمان، تشکیلات و 
باشگاه وجود نداشته باشد، این اتفاقات اجتناب ناپذیر است. هیأت 
مدیره و مدیرعامل اگر کوتاهی و تخطی داشته اند برای اولین بار هم 
که شده در دستگاه های قضایی مورد محاکمه قرار بگیرند. کاری 
که قربان زاده انجام داده و شکایت از آجورلو و اعضای هیات مدیره 
باشگاه استقلال انجام داده باید جلوتر وزارت ورزش انجام می داد. 
وزارت به وظیفه اش عمل نکرده و از کنار آن گذشته است. سازمان 
فرعی خصوصی سازی این کار را انجام داده در حالی که متولی دو 
باشگاه وزارت ورزش بوده است. چرا آنها سکوت کرده و تا به حال 
اقدامی نکرده اند؟ چه تعارفات و ملاحظاتی بوده که این شکایت تا 
به حال انجام نشده و هنوز هم خبری نشده است؟ باید در راستای 
استیفای حقوق بیت المال و اینکه چه کسانی در حیف و میل کردن 
پول ها نقش داشتند، این افراد مورد مؤاخذه قرار بگیرند. حاصل 
مدیریت افراد پرمدعایی که دم از مدیریت ورزشی می زدند مقابل 
مردم عیان شد تا بدانند حاصل آنها سررشته ای از مدیریت هم 
ندارند. نه دلسوزی، نه امانت داری و نه هنر مدیریت بوده است. دو 
مرتبه پول استراماچونی داده شد و به جای پرداخت بدهی، صرف 

مصارف دیگر شده تا استقلال آماده محرومیت آسیایی باشد. 

   فریاد 
 تصویری که مشاهده می کنید،فریادهای امید 
نورافکن پس از برخورد شوت او به تیرک افقی دروازه 
است؛ فریادهایی که در این فصل چه در لحظه های شادی 
و چه در لحظات افسوس از این بازیکن زیاده دیده شده و 
احتمالا  در 6 هفته پایانی هم فراوان مشاهده خواهد شد.

          اشتباه های جوانان   
مجتبی حسینی که در هفته های قبلی از اشتباهات 
فردی نفرات جوان خود گلایه مند بود، به نوعی تاوان 
فرصت دادن به جوان ها را در فصل جاری پس داده است. 
او اما حالا در 6 هفته پایانی مسابقات برای کسب نتایج 

مطلوب همه تلاش خود را به کار گرفته است.

           دور از خطر 
تیم فوتبال آلتای اسپور که هفته گذشته با درخشش 
محمدی نادری توانست به برتری مقابل ارِزوروم اسپور 
دست پیدا کند، دوشنبه هم در حضور این مدافع ایرانی 
یک برد دیگر برابر ساکاریا اسپور کسب کرد تا این 

پیروزی آنها را کاملا از منطقه خطر دور کند.

ت
شــ
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کوتاه
تسنیم: باشگاه پرسپولیس برای پرداخت قسط دوم 
مطالبات دروازه بان سابق خود اقدام کرده است. باشگاه 
پرسپولیس طبق توافقی که با بوژیدار رادوشویچ دروازه بان 
کروات سابق سرخپوشان دارد، باید تا تاریخ ۲5 فروردین ماه 
مبلغ ۲۰۰ هزار یورو به عنوان قسط دوم مطالبات این بازیکن 
به حساب او واریز کند. در همین راستا نیز سرخپوشان طی 
روزهای گذشته با تأمین منابع مالی اقدام به واریز این مبلغ 
کرده اند تا این پول در موعد مقرر به حساب این بازیکن 
بنشیند و مشکلی از این بابت سرخپوشان را تهدید نکند. 
باشگاه پرسپولیس طبق توافق خود با رادوشویچ باید مبلغ 
۸5۰ هزار یورو را در چهار قسط به حساب این بازیکن واریز 
کند که قسط اول به مبلغ ۲5۰ هزار یورو در ژانویه پرداخت 
شده بود. سرخپوشان در جهت دریافت مجوز حرفه ای و 
حضور در لیگ قهرمانان آسیا در تلاش هستند تا مشکلی از 

بابت بدهی ها آنها را تهدید نکند.

بیــنالمــلل
  روبرتو مانچینی تاکید کرد ماریو بالوتلی دیگر جزو 
گزینه های او در خط حمله نیست و به همین خاطر به 
اردوی تیم ملی فوتبال ایتالیا دعوت نخواهد شد. به گزارش 
فوتبال ایتالیا، کمبود مهاجم در دوران آسیب دیدگی چیرو 
ایموبیله باعث شد تا مانچینی برای پیداکردن مهاجم راهی 
آرژانتین شود و متئو رتگی ایتالیایی تبار را از تایگره آرژانتین 
به اردوی تیم ملی این کشور دعوت کند. دعوت از این بازیکن 
باعث به پا شدن انتقادهای زیادی از مانچینی در رسانه های 
ایتالیایی شد. روبرتو مانچینی علیرغم شکست در رقابت های 
مقدماتی جام جهانی همچنان سرمربی ایتالیاست و امیدوار 
است این تیم را به یورو ۲۰۲۴ ببرد و از عنوان قهرمانی خود 
در دوره قبلی دفاع کند. ماریو بالوتلی که ۱۴ گل در ۳۶ بازی 
ملی به ثمر رسانده است، عقیده دارد می توانست در تیم 
ملی کشورش به کار گرفته شود و در اردوی ایتالیا حضور 
داشته باشد. بالوتلی در حال حاضر برای تیم اف سی سیون 
سوئیس بازی می کند و در ۱5 بازی سوپرلیگ پنج بار موفق 
به گلزنی شده است. این مهاجم مرکزی با مانچینی در اینتر 
و منچسترسیتی کار کرد و درگیری هایی بین این دو در هر 
دو تیم وجود داشت. مانچینی سپس بالوتلی را برای بازی در 
تیم ملی ایتالیا به اردو فراخواند و سال ۲۰۱۸ در سه بازی ملی 
مقابل عربستان سعودی، فرانسه و لهستان به او میدان داد. 
مانچو در پاسخ به این سوال که چرا ماریو بالوتلی دیگر به تیم 
ملی ایتالیا دعوت نشده است، گفت: بحث حضور بالوتلی در 
تیم ملی ایتالیا تمام شده است و او دیگر گزینه من نیست. 
متئو رتگی، مهاجم ۲۳ ساله آرژانتینی تبار، سال گذشته با 
تایگره بهترین گلزن لیگ آرژانتین بود. مانچینی درباره او 
گفت: سال ها پیش می گفتند برای بازی در تیم ملی باید در 
ایتالیا به دنیا بیایی اما دنیا تغییر کرده است و همه تیم های 
ملی بازیکنانی دارند که تابعیت کشورهای دیگر را دارند. 
انتظار می رود ایتالیا از گروه C مقدماتی همراه با انگلیس 
صعود کند. با این حال اوکراین ممکن است باعث ایجاد 

مشکلاتی برای لاجوردی پوشان شود.

دیدگـــــاه
نفس های آخر فوتبال ایران! 

مسعوداقبالی
 کارشناس فوتبال 

 متأسفانه فوتبالی که باشگاه های آن به این روز افتاده و 
یکی پس از دیگری ورشکست می شوند دیگر اهمیتی ندارد 
کدام تیم در لیگ عنوان قهرمانی به دست می آورد. بازیکنان 
ما اصلا فوتبال بازی نمی کنند، لیگی که آقای گل آن مهدی 
قائدی باشد باید فاتحه اش را خواند! فوتبال ما از نظر فکری و 
شعور تاکتیکی نمره منفی می گیرد، در مورد مسائل تکتیکی 
هم حرفی برای گفتن نداریم. متأسفانه در فوتبال ایران هیچ 
کسی کار بنیادی انجام نمی شود و فوتبال ما اصلا تاکتیک پذیر 
نیست. یک بی نظمی بسیار زیاد روی برنامه های تاکتیکی در 
فوتبال ما حاکم است و لیگ هم هیچ زمانی در حد استاندارد 
برگزار نمی شود. از نظر روانشناختی هم در فوتبال ایران شاهد 
جنگ بازیکنان هستیم و با فوتبال دنیا فاصله بسیار زیادی 
داریم. قهرمانی تیم های مثل استقلال، پرسپولیس یا سپاهان 
فرقی به حال فوتبال ایران نمی کند، چراکه کار بنیادی انجام 
نمی شود.  فتح ا... زاده مدیریت هزینه است و مثل بقیه مدیران 
باشگاه هاست. اگر به او پول بدهند می تواند مدیریت کند در 
غیر این صورت توانایی مدیریت ندارد. با این شرایط هر کس 
دیگری جای او بگذارند می تواند مدیریت کند. کسی که 
درآمدزایی نداشته باشد توانایی مدیریت کردن هم ندارد. یکی 
از راه های درآمدزایی حق پخش است؛ کدام یک از تیم های 
ما پول حق پخش را دریافت می کنند؟! تبلیغات دور زمین یا 
بلیت فروشی از دیگر راه های کسب درآمد است؛ اما شاهد 
هیچ یک از آنها نیستیم. مسلما باشگاهی که نتواند از طریق 
این سه عامل کسب درآمد کند با مشکلات زیادی روبه رو و 
ورشکست می شود. متأسفانه خیلی از باشگاه هایی که از نظر 
مالی ضعیف تر است از بین رفته اند. تیم های انتهای جدول 
عملا از بین رفتند. در فوتبال ما حتی اگر مدیران فوتبالی هم 
روی کار بیایند نمی توانند کاری از پیش ببرند، تا باشگاهی 
نتواند درآمدزایی کند همین مشکلات پابرجاست. دکترای 
مدیریت ورزشی هم روی کار بیاید نمی تواند کاری انجام 
دهد، چون منبع درآمدی ندارند. زمانی که بحث بورس برای 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به وجود آمد من همان موقع 
گفته ام قرار است از مردم پول بگیرند و خرج خودشان کنند 
که همین اتفاق هم افتاد. متأسفانه همه این مسائل در فوتبال 
ما وجود دارد و بسیار دردناک است.  به غیر از برخی تیم ها 
مثل استقلال، پرسپولیس و سپاهان و تا حدودی گل گهر بقیه 
تیم ها شرایط خوبی ندارند و در واقع باید بگوییم فوتبال ما 
نفس های آخر خود را می کشد. الان تیم های عربی بازیکنان 
بزرگ دنیا را می خرند و از قبال آن درآمدزایی می کنند. فوتبال 
ما یک تورنمنت محلی شده است. الان استقلال به خاطر 
طلب سه ساله یک مربی خارجی از آسیا حذف شده است؛ 
باید مسئولان از مدیران باشگاه سوال بپرسند که این پول ها 

کجا خرج شده است؟!

بهداد سلیمی:

برای پست دبیری و نایب رئیسی بانوان در حال بررسی رزومه ها هستیم
 بهداد سلیمی نایب رییس فدراسیون وزنه برداری گفت: 
معتقدیم کادر فنی خوبی را برای حضور در تیم ملی انتخاب 

کرده ایم و تنها باید به آنها فرصت بدهیم.
 شرایط وزنه برداری 

بهداد سلیمی در خصوص شرایط وزنه برداری برای سال جدید 
اظهار داشت: با توجه به شرایطی که داریم سال، سال سختی 
است به طوری که باید به مسابقات متعددی اعزام شویم و نفرات 
زیادی هم به این رویدادها بفرستیم. نخستین محک جدی ما هم 
حضور در قهرمانی آسیا است که حکم گزینشی المپیک را دارد و 
پس از آن باید تیم های خودمان را به رقابت های نوجوانان، جوانان 
آسیا، قهرمانی جهان به همراه بازی های آسیایی و .... بفرستیم. 
هر چه است سالی پر ترافیک داریم و ان شاءالله بتوانیم در تمامی 
این رویدادها مانند همیشه سربلند بیرون بیاییم و بهترین نتایج 

را بگیریم.
 انتقادات از نصیرشلال  

نایب رییس فدراسیون وزنه برداری در مورد اینکه انتقادات 
زیادی به سرمربیگری نصیرشلال در تیم ملی وارد است، اینطور 
به سوال پاسخ داد: به هر جهت نصیرشلال سال ها در تیم ملی 
به عنوان ورزشکار فعالیت داشته و به همین دلیل هم تجربیات 
خوبی به دست آورده است. حتی در زمان سرمربیگری سجاد 

انوشیروانی به عنوان دستیار در کنار او حضور داشت و اینطور 
نیست که بی تجربه باشد. واقعأ ما به این کادر خیلی امیدواریم 
زیرا تمام این کادری که انتخاب شده اند سال ها در این رشته چه به 
عنوان ورزشکار و چه مربی زحمت کشیده اند و از نظر ما انتخاب، 
انتخاب خوبی است و تنها باید به این کادر فرصت بدهند تا 
خودشان را پیدا کنند و همراه با تیم ملی به بهترین نتایج برسند.

 حمایت از کادر فنی 
سلیمی در ادامه صحبت های خود به این نکته اشاره کرد که 
باید از کادر فنی تمام قد حمایت کنند، گفت: به هر حال هر 
کسی که به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب می شود ما وظیفه 
داریم از او حمایت کنیم. چه در بخش بانوان و چه آقایان تا تمام 
این تلاش های ما منجر به کسب مدال شود. ما براساس معیار و 
فاکتورهایی مبادرت به انتخاب مربی می کنیم و خیلی خوشبین 
هستیم تا نواب همراه با تیم خود بتواند دوباره وزنه برداری ایران را 
سربلند کند. وی درباره کیانوش رستمی و رسول معتمدی اظهار 
داشت: ما تمام اختیارات را در بحث فنی به خود کادر فنی محول 
کرده ایم و هر چیزی که از ما بخواهند موظف هستیم برای آنها 
فراهم کنیم. مربیان با ورزشکاران در ارتباط هستند و کیانوش 
هم یکی از این ملی پوشان است. او ورزشکار با تجربه ای است و 
تمرینات را منظم و درست انجام می دهد. رسول هم از این قاعده 

مستثی نیست، در کنار کارهای درمانی خود به صورت مداوم با 
کادر فنی هم در ارتباط است و با آنها برنامه هایش را هماهنگ 
می کند تا برای حضور در مسابقات کسب سهمیه المپیک بهترین 

شرایط را دارا باشد.
 بهترن رکورد 

نایب رییس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به اینکه در گام 
نخست به دنبال درخشش در مسابقات قهرمانی آسیا هستند، 
عنوان کرد: ان شاءالله که از مسابقات آسیایی کره جنوبی چه در 
بخش تیمی و چه در بخش انفرادی با بهترین نتایج و عملکرد 
بیرون بیاییم. در کنار آن ورزشکاران ما بتوانند رکوردهای خوبی 
بر جای بگذارند تا در سیستم گزینشی المپیک جزو نفرات برتر 
اوزان خود باشند تا بتوانند به المپیک برسند. باید اعزام های با 

کیفیتی داشته باشیم که از مسابقات هم دست پر برگردیم.
 بانوان 

سلیمی درباره اینکه چه زمانی دبیر و نایب رییس بخش بانوان 
فدراسیون معرفی می شود، اینطور توضیح داد: برای پست دبیری 
فدراسیون چند نفر گزینه هستند و با رییس فدراسیون در حال 
بررسی رزومه های آنها هستیم و حتی از آنها برنامه هم خواسته ایم 
تا پس از بررسی اقدام به معرفی بهترین گزینه در چه پست دبیر 

فدراسیون و چه نایب رییس بخش بانوان فدراسیون کنیم.

مرتضی فنونی زاده پیشکسوت پرسپولیس و 
کارشناس فوتبال در خصوص وضعیت شاگردان 

گل محمدی و شرایط تیم ملی صحبت کرد. 
 درباره پیروزی پرسپولیس مقابل مس 

رفسنجان  چه نظری دارید؟
 با توجه به میزبانی مس، آنها بازی منطقی و 
حساب شده ای را انجام دادند و زیبا بازی کردند. 
پرسپولیس با ترکیب همیشگی و با چند مصدوم 
بازی کرد. نیمه اول هر دو تیم بازی متعادلی را 
به نمایش گذاشتند. خیلی مهم بود که در این 
هفته ها که کیفیت بازی های پرسپولیس زیاد 
خوب نبود، از یک تیم بالای جدول ۳ امتیاز خارج 

از خانه را به دست آوردیم.
 نظر شما در مورد پنالتی پرسپولیس 

چیست؟
 در چند بازی داوران به ضرر پرسپولیس سوت 
می زدند ولی یک بار هم به نفع پرسپولیس اعلام 
ضربه پنالتی کردند. داور ابتدا پنالتی نگرفت 
و کمک داور خطا را در داخل محوطه جریمه 
تشخیص داد. اگر بخواهند این اشتباهات داوری 
از بین برود باید سیستم کمک داور ویدئویی را وارد 
لیگ برتر کنند. امیدواریم هر چه زودتر VAR وارد 
فوتبال ایران شود تا تیمی متضرر مشکلات داوری 
نشود. در بازی های آینده و ۶ هفته باقی مانده 
از مسابقات لیگ برتر باید کادر فنی و بازیکنان 
پرسپولیس به فکر گرفتن حداکثر امتیازات باشند. 
نباید به بازی های سپاهان و استقلال کاری داشت 
و باید امتیازات کامل را به دست بیاوریم. البته یک 
بازی ۶ امتیازی دربی وجود دارد که امیدوارم بعد 

از پیروزی در دربی به قهرمانی دست پیدا کنیم.
 در مورد حذف تیم فوتبال استقلال از 

لیگ قهرمانان آسیا چه نظری دارید؟
به عنوان رقیب سنتی از حذف استقلال ناراحت 
هستیم چون این دو تیم در آسیا اعتبار زیادی 
دارند. AFC حساب ویژه ای را روی تیم های 
استقلال و پرسپولیس برای حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا باز کرده بود. ولی مشکلات مالی 
 AFC و FIFA زیادی برای اکثر تیم های ایرانی در
بابت پرونده شکایت بازیکنان خارجی وجود  دارد.
 نظر شما در خصوص دیدارهای تدارکاتی 

تیم ملی ایران با روسیه و کنیا چیست؟
 هر دو تیم روسیه و کنیا، تیم های ضعیفی در 
سطح ملی بودند. روسیه اصلا تیم ملی اش نبود و از 
بازیکنان باشگاهی استفاده کرد. کنیا هم تیم درجه 
سه آفریقاست که به تازگی محرومیتش تمام شده 
است. مهدی تاج زحمت بکشد یک بازی تدارکاتی 
با ترکیه را برنامه ریزی کند تا بازیکنان تیم ملی 
محک جدی تری را برای شرکت در جام ملت های 
آسیا بخورند. بازیکنان خوب زیادی در تیم ملی 
داریم و امیدواریم در این بازی ها بهترین نتیجه 

را به دست بیاورند.
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درویش: نمی دانم چرا این قدر برای  پرسپولیس  دشمن درست می شود 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس تأکید کرد این باشگاه کارش 
را برای دریافت مجوز حرفه ای به درســتی انجام داده است، اما 
برخی افراد مانند سال قبل می خواهند برای سرخپوشان مشکل 
ایجاد کنند. رضا درویش در گفت  و گو با تســنیم درباره بحث 
مجوز حرفه ای باشگاه پرسپولیس برای حضور در لیگ قهرمانان 
آسیا و بارگذاری مدارک سرخپوشان اظهار داشت: خدا را شکر 
ما موفق شدیم کارمان را به درستی انجام دهیم، ولی نمی دانم 
چرا این قدر برای مان دشمن درست می شود، به نظرم بعضی ها 
عمداً می خواهند برای باشگاه مشــکل ایجاد کنند و مثل سال 
قبل از داخل کشــور بعضی ها کارهایی می کنند تا پرسپولیس 
مجوز نگیرد، به هرحال خدا را شکر ما مدارک مان را بارگذاری 

کردیم و تا تاریخ ۱۰ فروردین ماه هم تمام بدهی ها و پرونده های 
خودمان را تعیین تکلیف کردیم. وی ادامه داد: قسمتی که در 
اختیار ما بود تعیین تکلیف بدهی هاست که ما آن را انجام دادیم. 
همان طور که می دانید مهمترین مسأله برای AFC انضباط مالی 
باشگاه هاســت که ما تمام کارها را در این زمینه انجام دادیم، 
بخش دیگر مربوط به سخت افزار و مســائل دیگر است که اگر 
ایرادی در این زمینه گرفته شود از حوزه اختیارات باشگاه خارج 
است، به طور مثال؛ اگر AFC از ورزشگاه آزادی ایراد بگیرد من 
باید آن را برطرف کنم؟ این مشکلات باید توسط نهادهای دیگر 
برطرف شود. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در واکنش به این 
موضوع که استقلالی ها مدعی هستند دولت در سال های قبل 

به پرسپولیس کمک کرده اســت و الآن باید به استقلال برای 
پرداخت پول اســتراماچونی کمک کند، گفت: چه کســی به 
پرسپولیس کمک کرده اســت؟ مگر به خاطر کالدرون پنجره 
باشگاه پرسپولیس بسته نشد؟ برخی  دوست دارند با این حرف ها 
هواداران شان را مقابل دولت بگذارند تا از این وضعیت استفاده 
کنند، به خاطر بدهی به کالدرون مدیران وقت پرسپولیس همان 
زمان وام گرفتند و همین وام الآن برای ما مشکل ساز و حساب 
باشگاه به همین خاطر بسته شده است. درویش در پایان درباره 
اینکه به زودی باید قســط دوم بوژیدار رادوشویچ نیز پرداخت 
شود، تصریح کرد: بله! مبلغ قســط دوم تأمین شده است و ما 
اقدام کردیم تا پول در زمان مقرر به حساب این بازیکن بنشیند.


